

國立屏東大學理學院應用科學國際博士班

NPTU International Ph.D. Program in Applied Science of College of Science

研究生論文研究計畫發表申請單

Dissertation Research Plan Application Form

申請日期 Application Date : 年/Y 月/M 日/D

姓名 Full Name		學號 Student ID	
聯絡電話 Contact Number			
申請資格 Apply of Qualification	<input type="checkbox"/> 已通過 Pass 學術倫理修課證明 Academic Research Ethics Education Certificate of Completion 專題討論已修習__學期、論文現已修習__學期(含正在修習)		
論文計畫題目 Dissertation Proposal Title			
發表時間 Presentation Time	年 / Y 月 / M 日 / D 時間/Time :	發表地點 Location	
指導教授推薦 審查委員名單 List of Reviewing Members	校內 On campus	學校系所 Affiliation :	
		姓名 Full Name :	
	校外 Off campus	學校系所 Affiliation :	
		姓名 Full Name :	

指導教授簽名 Dissertation Advisor Signature	<input type="checkbox"/> 已符合論文專業 Professional Compliance	系主任簽名 Chairman of Department Signature	<input type="checkbox"/> 已符合論文專業 Professional Compliance
--	---	---	---

說明：

1. 申請學生須通過博士候選人資格考試，才能提出論文計畫考試之申請。

The dissertation research plan is only open to students who have passed the doctorate degree qualification examination.

2. 依本校「學生提送論文之專業符合檢核機制」辦理，學生提送論文計畫由所長審核後簽名；若為所長指導之學生，需迴避時，另推薦教授審核。

According to the Mechanism for Professional Compliance Review of Theses Submitted, the director will examine and sign the student's thesis research plan. If the director is supervising the student, the director is required to suggest a professor for review instead of participating in the review.

3. 論文計畫考試委員 5 人（必要時得 6 人），指導教授為當然委員。校內評論與校外評論各 2 人：由指導教授加倍推薦，經所長聯繫後擇定之。

There are 5 thesis plan examination committee members (6 if necessary), and the supervisor is an ex-officio member. The supervisor serves as an ex-officio member of the five-person thesis plan inspection committee (up to six if needed).

4. 申請學生應於考試前兩週將論文計畫分送各審查委員。

Two weeks before to the exam, students are required to submit their Dissertation Research Plan to each review committee.

5. 申請學生應完成學術倫理數位課程並通過測驗，取得修課證明後，始得提出論文計畫發表之申請。

Students shall complete the digital course of academic ethics and pass the examination; the application for presentation of thesis research plan shall be submitted after obtaining the course certificate.

6. 論文研究計畫發表申請截止日期：

The deadlines of the presentation of the research proposal for the thesis :

The First Semester: January 15th	The Second Semester: July 15th
----------------------------------	--------------------------------

7. 論文研究計畫發表截止日期：

The First Semester: January 31th	The Second Semester: July 31th
----------------------------------	--------------------------------